



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110
Fax: 2431 1156

P18097

Dear Parents,
各位家長：

Careers Information for Parents
升學及輔導組資訊

Thanks to the multiple pathway concept introduced for HKDSE students, Secondary Six students are given a wide range of study opportunities. Parents are highly encouraged to discuss with your son / daughter to have career planning in advance. To assist parents, there are numerous important deadlines reminding parents and students of both local and non-local study options. Besides, there will be a talk and a Mock HKDSE Result Release Day held by Careers Counselling Department on 4th July 2019. Details will be posted in the school homepage www.plk83.edu.hk in early June. If parents have any careers-related enquiries, please reach Careers Counselling Department at 24977110.

有鑑於多元出路概念，中六學生可以有不同的升學選擇，本組鼓勵家長與孩子一同計劃出路。為協助家長及早為孩子做好升學準備，現通知家長一些重要的本地及境外升學的重要日子，詳情請參考背頁。此外，本校升學輔導組將於七月四日舉行 2019 文憑試講座及模擬放榜(中六學生必須出席)，詳情將於六月在校網公佈。如有任何與升學有關的查詢，可致電 24977110 予升學及輔導組譚惠儀主任或劉瑞新老師。

Please complete the following reply slip and return to class teacher on or before 22nd February, 2019.

敬請填妥回條，於二月二十二日前交回班主任。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學


Law Wing Chung, Principal 羅穎志校長

20th February 2019 二零一九年二月二十日



Reply Slip 回條

P18097

I acknowledge receipt of the circular concerning the "Careers Information for Parents".

本人知悉 貴校來函有關「升學及輔導組資訊」事宜。

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Signature of Guardian 監護人/家長簽署：_____

Name of Guardian 監護人/家長姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Date 日期：_____

重要日子

日期	事項
2019年2月28日	職業訓練局 VTC：首輪申請截止報名 www.vtc.edu.hk
2019年3月23日	台灣大學申請截止日期（聯合分發） www.overseas.ncnu.edu.tw
2019年3月20日	內地大學申請截止日期（聯合招生） www.umainland.hk
2019年4月3日	遞交其他學術成績（語文科目）及音樂考試成績最後日期
2019年4月26日	遞交學生學習概覽最後日期
2019年5月14日	E-APP 首輪申請截止日期 www.eapp.gov.hk

「模擬放榜日」及「迎接 712 放榜講座」

Date 日期：	4 th July, 2019 二零一九年七月四日(Thursday 星期四)	
Event 活動：	「模擬放榜日」	「迎接 712 放榜講座」
Time 時間：	3:00pm – 5:00pm 下午三時至五時	7:30pm – 9:00pm 晚上七時三十分至九時
Target Group 對象：	Secondary 6 students 中六學生	Secondary 6 students and Parents 中六學生及家長
Venue 地點：	School Hall 本校禮堂	
Teacher-in-charge 負責老師：	Ms. Tam Wai Yee 譚惠儀	
Remark 備註：	Students should wear proper uniform to school. 學生須穿著整齊校服回校。	